



# 裘錦秋中學(屯門)

## Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk>

電話 Tel.: (852)-2461 1555

傳真 Fax: (852)-2464 6161

電郵 E-mail: [mail@jcctm.edu.hk](mailto:mail@jcctm.edu.hk)

### 家長通告 2025-2026/047

### 香港大學和香港中文大學資訊日遊蹤

敬啟者：

香港大學和香港中文大學擬於十月份舉行資訊日，大學資訊日會提供課程的相關資訊，學生可藉此機會了解自己心儀學科，以幫助自己及早確立升學目標，加強準備考試的動力。為便利家長和學生，本校生涯規劃組將安排旅遊巴接送有意出席的家長和學生到達院校出席活動，詳情如下：

#### 一、香港中文大學資訊日

日期：10 月 11 日（星期六）  
集合時間：上午 9 時 30 分  
集合地點：本校雨天操場  
活動地點：新界沙田馬料水香港中文大學  
回程交通：自行安排  
解散地點：香港中文大學

#### 二、香港大學資訊日

日期：10 月 25 日（星期六）  
集合時間：上午 9 時 30 分  
集合地點：本校雨天操場  
活動地點：香港薄扶林香港大學  
回程交通：自行安排  
解散地點：香港大學

- 備註：
1. 每家庭最多可獲 2 個名額（包括學生本人和家長）；
  2. 是次活動同學進入本校校園時毋須穿著校服，惟需攜帶學生證；
  3. 由於當天不同時段有不同學系參觀，家長和學生可因應需要自行決定解散時間；
  4. 學生自行解散前請通知家長和當天領隊老師；
  5. 由於旅遊巴座位有限，故名額有限，成功報名者將獲通告通知，
  6. 為確保本校資源運用得宜，如同學或家長成功報名後，不論任何原因缺席活動，或須償還本校預訂的旅遊車費用，及勢必影響下次參與相關活動的取錄機會；
  7. 家長和學生除了可選擇跟隨本校安排外，亦可自行安排出席大學資訊日。

如有查詢，請致電 2461 1555 與張鎮良主任聯絡。



裘 錦 秋 中 學 (屯 門)  
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: [mail@jcctm.edu.hk](mailto:mail@jcctm.edu.hk)

---

此致  
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年九月十二日



# 裘錦秋中學(屯門) Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk>

電話 Tel.: (852)-2461 1555

傳真 Fax: (852)-2464 6161

電郵 E-mail: [mail@jcctm.edu.hk](mailto:mail@jcctm.edu.hk)

## Parent Notice 2025-2026/047 Information Day Visits to The University of Hong Kong and The Chinese University of Hong Kong

Dear Parents,

The University of Hong Kong and The Chinese University of Hong Kong plan to hold Information Days in October. These events will provide information about their courses, allowing students to explore their desired subjects and help them establish their academic goals early, thereby enhancing their motivation to prepare for exams.

To facilitate parents and students, our school's Career Planning Team will arrange a coach to transport interested parents and students to attend the events. Details are as follows:

### 1. Information Day at The Chinese University of Hong Kong

- **Date:** October 11 (Saturday)
- **Meeting Time:** 9:30 AM
- **Meeting Location:** School playground (in case of rain)
- **Event Location:** The Chinese University of Hong Kong, Ma Liu Shui, Sha Tin, New Territories
- **Return Transport:** Self-arranged
- **Dismissal Location:** The Chinese University of Hong Kong

### 2. Information Day at The University of Hong Kong

- **Date:** October 25 (Saturday)
- **Meeting Time:** 9:30 AM
- **Meeting Location:** School playground (in case of rain)
- **Event Location:** The University of Hong Kong, Pok Fu Lam
- **Return Transport:** Self-arranged
- **Dismissal Location:** The University of Hong Kong

#### Notes:

1. Each family can receive a maximum of 2 slots (including the student and a parent).
2. Students are not required to wear school uniforms when entering the campus, but must carry their student ID.
3. Due to different time slots for various departments, parents and students may decide their own dismissal times as needed.
4. Students should inform their parents and the team leader on the day of the event before dismissing themselves.
5. Due to limited seats on the coach, spaces are limited; successful registrants will receive further notification.
6. To ensure the proper use of school resources, if a student or parent registers but is absent for any reason, they may be required to reimburse the cost of the coach booked by the school, which may affect their chances of participating in future related events.
7. Parents and students may choose to attend the university information days independently, in addition to following the school's arrangements.



裘 錦 秋 中 學 (屯 門)  
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: [mail@jcctm.edu.hk](mailto:mail@jcctm.edu.hk)

---

For any inquiries, please contact Mr. Cheung Chun Leung at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal